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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Blatnici ,   

konaného dňa 30.10.2017 

 
Číslo : 241/2017              V Blatnici,31.10.2017 

 

Prítomní poslanci OZ : 

 

Ing. Ivica Súkeníková – starostka obce, 

Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Ďuris, Vladimír Froľa, 

Magdaléna Kozáková, Viera Novosedliaková, Mgr. Janka Špániková 

 

Kontrolór obce  : Ing. Ľudovít Smik – neprítomný  

 

Za OcÚ :  Ing. Ján Kohútka, Miroslava Štanclová 

 

 

 

P r o g r a m      O Z : 

 

 

1.  Otvorenie, schválenie programu 

2.   Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

3.   Kontrola uznesení z posledného zasadnutia OZ 

4.   Príprava vianočných trhov 

5.   R ô z n e 

6.   Diskusia 

7.   Návrh na uznesenie 

8.   Záver 

 

 

R o k o v a n i e 
 

 

1.Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce privítaním prítomných          

poslancov, ktorí sa zúčastnili zasadnutia OZ. Obecné zastupiteľstvo vzhľadom  

k 100 % účasti poslancov bolo právoplatné pre jeho rokovanie a prijatie uznesení 

v zmysle zákona o obecnom zriadení. Starostka obce oboznámila poslancov OZ 

s programom  zasadnutia obecného zastupiteľstva.   

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  program  zasadnutia  OZ. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Ďuris, 
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Magdaléna Kozáková, Viera Novosedliaková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : 0 

 

Program  zasadnutia OZ bol jednohlasne schválený. 

 

 

 

2. Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

  

Za overovateľov zápisnice boli určení :  Vladimír Froľa a Vladimír Ďuris. Do 

návrhovej komisie boli navrhnutí :  Magdaléna Kozáková, Viera Novosedliaková 

a Mgr. Janaka Špániková. Za zapisovateľku bola určená : Miroslava Štanclová. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje overovateľov zápisnice, návrhovú komisiu a zapiso- 

vateľku zápisnice zo zasadnutia  OZ. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Ďuris, 

Vladimír Froľa, Magdaléna Kozáková, Viera Novosedliaková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný :  0 

 

Uvedené návrhy boli jednohlasne schválené. 

 

 

 

3. Kontrola uznesení z posledného zasadnutia OZ 

  

V tomto bode programu starostka obce informovala o plnení uznesení z posledného 

zasadnutia OZ a konštatovala, že uznesenia sú splnené. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie kontrolu plnenia uznesenia z posledného OZ. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec,  Vladimír Ďuris, 

Vladimír Froľa, Magdaléna Kozáková, Viera Novosedliaková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : 0 

 

Kontrola plnenia uznesení z minulého zasadnutia OZ bola vzatá na vedomie. 
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4.  Príprava vianočných trhov 

 

 V tomto bode programu starostka obce informovala poslancov, že 3.12.2017 sa 

uskutoční tradičné otvorenie adventu s podávaním punču, dňa 10.12.2017 bude v kine 

stretnutie detí s Mikulášom a kúzelníkom a 16.12.2017 sa budú konať vianočné trhy 

v obci.  Bola vyhlásená diskusia k tomuto bodu programu v ktorom poslanci OZ 

navrhli a odsúhlasili zmenu termínu vianočných trhov na 9.12.2017. Sprievodným 

podujatím bude výstava vianočných pohľadníc. Tohto zasadnutia OZ sa zúčastnil 

aj p. Peter Hajčík – predseda TJ Družstevník Blatnica a p. Miroslav Feriančik – 

predseda DHZ, ktorí sa dohodli, že členovia TJ sa počas trhov postarajú o stravu 

(kapustnica, pečené klobásky ...) a členovia DHZ zasa o čaj a punč, taktiež poskyt- 

nú stoly a lavice a tiež pomôžu pri stavaní stanov. Poslanec OZ Mgr. art. Karol 

Čičmanec zabezpečí hudbu, ktorá bude hrať počas konania trhov. Zároveň sa 

poslanci OZ dohodli, že v deň konania trhov t.j. 9.12.2017 sa spoločne zídu 

o 8.00 hod. a vypomôžu na ich príprave.  

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zmenu termínu vianočných trhov a rozdelenie 

úloh pri ich konaní. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Ďuris, 

Vladimír Froľa, Magdaléna Kozáková, Viera Novosedliaková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný :  0 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje rozdelenie úloh pri konaní vianočných trhov 

Dňa 9.12.2017. 

 

 

5.  R ô z n e 

 

V tomto bode starostka obce informovala poslancov OZ    o : 

 

- žiadosti občianskeho združenia Pierot o poskytnutie dotácie vo výške 30,00 €  

na postihnuté deti – v diskusii poslanci OZ nechválili poskytnutie dotácie 

z dôvodu neuvedenie účelu použitia poskytnutej dotácie 

 

Obecné zastupiteľstvo neschvaľuje poskytnutie finančnej dotácie vo výške 30,00 € 

občianskemu združeniu Pierot na postihnuté deti – z dôvodu neuvedenia účelu 

Použitia. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Ďuris, 

Vladimír Froľa, Magdaléna Kozáková, Viera Novosedliaková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : 0 
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- potrebe zvýšenia poplatku za vývoz odpadu o 2,00 €  

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje vypracovanie dodatku k VZN o zvýšení poplat- 

ku za vývoz komunálneho odpadu o 2,00 € . 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Ďuris, 

Vladimír Froľa, Magdaléna Kozáková, Viera Novosedliaková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : 0 

 

- účasti na vyhodnotení súťaže Dedina roka 2017, ktoré sa konalo dňa  

19.10.2017 v Oravskej Polhore. V súťaži sme obsadili 3. miesto a získali 

sme 2.600,00 €,  ktoré chceme použiť na vybudovanie chodníka spájajú- 

ceho hlavnú cestu s uličkou v Sokolčiach. Je potrebné vypracovať projekt 

a spolufinancovanie obce. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie finančných prostriedkov zo súťaže 

Dedina roka 2017 – sumu 2.600,00 € na vybudovanie chodníka spájajúceho 

hlavnú cestu s uličkou v Sokolčiach a potrebné spolufinancovanie obce. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Ďuris 

Vladimír Froľa, Magdaléna Kozáková, Viera Novosedliaková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný :  0 

 

- zasadnutia OZ sa zúčastnili aj predseda DHZ p. Miroslav Feriančik 

a veliteľ DHZ p. Ján Ferenčík, ktorí predložili žiadosť o zakúpenie  

terénneho vozidla pre DHZ, nakoľko ani IVECO ani VOLVO nie sú 

schopné práce hasenia v horskom teréne. V rozpočte obce im ostanú 

nevyčerpané finančné prostriedky, ktoré by chceli použiť na zakúpenie 

auta. Jedná sa cca o 3,000,-- €. Po diskusii poslancov bolo navrhnuté 

a vzájomne odsúhlasené vytvorenie peňažného fondu pre DHZ. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje vytvorenie peňažného fondu pre DHZ. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Ďuris, 

Vladimír Froľa, Magdaléna Kozáková,Viera Novosedliaková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný :  0 
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6.  D i s k u s i a 

 

V diskusii vystúpili : 

 

- poslankyňa OZ Mgr. Janka Špániková : 

 

požiadala starostku obce o napísanie žiadosti  Správe ciest v Martine o označenie 

odbočky do obce pri Karlovej a zároveň sa opýtala prečo nefungujú SMS správy 

 

 

- poslankyňa OZ Magdaléna Kozáková : 

 

vyslovila otázku výberu poslancov na vyhodnotení súťaže Dedina roka 2017 

 

 

- poslankyňa OZ  Viera Novosedliaková 

 

navrhla vytvoriť v obci tvorivé dielne 

 

 

- poslanec OZ Vladimír Ďuris 

 

poukázal na zlý stav miestnej komunikácie za cintorínom, ktorou chodia  

občania aj iných obcí na futbalový štadión.  

 

Na diskusne príspevky odpovedala starostka obce. K poslednému príspevku 

poslanci OZ schválili vypracovanie geometrického plánu parcely (cesty) 

pri cintoríne. 

 

 

9. Návrh na uznesenie 

 

Predsedníčka  návrhovej komisie predložila poslancom OZ návrhy na uznesenia, 

ktoré boli jednohlasne schválené. 

 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Ďuris, 

Vladimír Froľa, Magdaléna Kozáková,  Viera Novosedliaková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný :  0 
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10.   Záver 

 

 Po vyčerpaní programu starostka obce poďakovala poslancom OZ za účasť 

na tomto zasadnutí OZ . 

 

 

 

 

 

               Ing. Ivica Súkeníková 

 

 

                  starostka obce 

 

Overovatelia zápisnice : 

 

 

Vladimír Froľa 

 

 

 

Vladimír Ďuris 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 7 

U z n e s e n i a 

zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Blatnici,  dňa 30.10.2017 

 

 

Obecné zastupiteľstvo 

 

číslom uznesenia 47/2017  schvaľuje : 

 

program zasadnutia, overovateľov zápisnice – Vladimír Froľa a Vladimír Ďuris, 

návrhovú komisiu – Magdaléna Kozáková, Viera Novosedliaková a Mgr. Janka 

Špániková,  zapisovateľka – Miroslava Štanclová 

 

 

                                                                                                                                                                                                                   

Obecné zastupiteľstvo  

 

číslom uznesenia 48/2017   berie na vedomie : 

 

- kontrolu plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ, 

 

 

Obecné zastupiteľstvo 

 

číslom uznesenia 49/2017   neschvaľuje : 

 

poskytnutie dotácie 30,00 € pre občianske združenie Pierot na postihnuté deti 

z dôvodu neuvedenia účelu použitia 

 

 

Obecné zastupiteľstvo 

 

číslom uznesenia 50/2017   schvaľuje : 

 

použitie finančných prostriedkov zo súťaže Dedina roka 2017 v sume 2,600,00 € 

na vybudovanie chodníka spájajúceho hlavnú cestu s uličkou v Sokolčiach a potrebné 

spolufinancovanie z obecného rozpočtu 

 

 

Obecné zastupiteľstvo 

 

číslom uznesenia 51/2017   schvaľuje : 

 

 

vypracovanie dodatku k VZN o zvýšení poplatku za komunálny odpad o 2,00 € 



 8 

Obecné zastupiteľstvo 

 

číslom uznesenia 52/2017   schvaľuje : 

 

vytvorenie peňažného fondu pre DHZ  

 

 

Obecné zastupiteľstvo 

 

číslom uznesenia 53/2017   schvaľuje : 

 

 

vypracovanie geometrického plánu parcely pri cintoríne (cesta) 

 

 

Obecné zastupiteľstvo 

 

číslom uznesenia 54/2017   schvaľuje : 

 

rozdelenie úloh pri konaní vianočných trhov v obci dňa 9.12.2017 

  

 

Uznesenia boli  jednohlasne schválené. 

 

 

 

 

 

        Ing. Ivica Súkeníková    

                starostka obce 

 

 

          

Návrhová komisia: 

 

Magdaléna Kozáková 

 

 

Viera Novosedliaková 

 

 

Mgr. Janka Špániková 

 

 


